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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 13  

 

Ekonomisk uppföljning 

Ärende 

Ekonomichef Ola Regnander lämnar kommunledningsutskottet en 
information om kommunledningsförvaltningens ekonomiska ställning till 
och med december 2023.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunrevisorerna 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 14 Dnr KS 2024/110 

 

Riktlinje för tillsyn av arkivvård 

Beslut 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen i egenskap av arkivmyndighet antar riktlinjen för tillsyn 
av arkivvård. 

Ärende 

Enligt arkivlagen ska kommunens särskilda arkivmyndighet utöva tillsyn 
över att myndigheterna fullgör sina skyldigheter gällande arkivvård. I 
arkivvården ingår alla moment i myndigheternas dokumenthantering och 
arkivbildning. 
 
För att korta ner momenten kring tillsynen har ett förslag till övergripande 
riktlinje tagits fram. Den ersätter de periodiska tillsynsplanerna. Tillsynerna 
kommer istället att planeras av tillsynsfunktionen, i detta fall 
kommunarkivarien, som sedan rapporterar eventuella avvikelser till 
arkivmyndigheten. 

Riktlinjen har tagits fram för att uppfylla lagkravet som arkivmyndigheten 
har i sin roll som tillsynsmyndighet. Syftet är också att underlätta för 
verksamheterna att utveckla och förbättra hanteringen av allmänna 
handlingar samt att förenkla och korta ned tillsynsprocessen. 

Finansiering 
Riktlinjen för tillsyn av arkivvård förväntas inte ha någon direkt effekt på 
kommunens ekonomi. 

Tjänstemannaförslag 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen i egenskap av 
arkivmyndighet antar riktlinjen för tillsyn av arkivvård. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunledningsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunarkivarie 
IT- och kanslichef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 15 Dnr KS 2023/2 

 

 

Strategi översiktsplanering, information 

Ärende 

Planingenjör Malin Bernhardsson och samhällsplanerare Karin Nordström 
Nitér informerar kommunledningsutskottet om arbetet för att ta fram en 
strategi för översiktsplanering. Varje kommun ska ha en aktuell 
översiktsplan som anger kommunens inriktning för utveckling på kort och 
lång sikt. Från och med 2020 anger plan- och bygglagen att kommunerna 
senast 24 månader efter ordinarie riksdagsval ska anta en planeringsstrategi 
där kommunen tar ställning till dels ändrade planeringsförutsättningar av 
betydelse för översiktsplanens aktualitet, dels kommunens fortsatta arbete 
med översiktsplaneringen, samt bedömer i vilken utsträckning planen är 
aktuell. Syftet är att arbetet med översiktsplaneringen ska drivas mer 
kontinuerligt samt stärka översiktsplanens ställning som politiskt dokument. 

Om kommunen inte antar någon planeringsstrategi förklaras översiktsplanen 
inaktuell i sin helhet. 

För att minska antalet handlingar föreslås befintliga tillägg och fördjupningar 
lyftas in i den kommunövergripande översiktsplanen. Den 
kommunövergripande översiktsplanen revideras och uppdateras därefter 
varje mandatperiod. Därmed stärks översiktsplanens funktion som politiskt 
mål- och styrdokument.  

Utifrån bedömning av aktualitet, kommunens utvecklingsarbete och behov 
av styrande dokument föreslås: 

- Uppdatering och revidering, inkluderat en översyn av Vemdalen by. 

- Införliva samtliga fördjupade översiktsplaner och tematiska tillägg i 
översiktsplanen. 

- Kulturmiljöprogram, uppdateras och införliva i översiktsplanen. 

Finansiering 
Genomförande av planeringstrategin finansieras genom årlig budget.  
2024 – cirka 600 timmar. 
2025 – cirka 700 timmar. 
2026 – cirka 700 timmar.  

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 16  

 

Övrig fråga, Härjegårdar fastighets AB 

Ärende 

Karin Holmin (VH) undrar om verksamhetsövergången av Härjegårdar 
fastighets AB:s personal till kommunen är klar. Ordförande 
Lars-Gunnar Nordlander (S) svarar att verksamheten har flyttats över och 
processen kommer vara definitivt avslutad 1 april. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 17  

 

Övrig fråga, personalärenden 

Ärende 

Karin Holmin (VH) efterfrågar uppdateringar i de ärenden relaterade till 
kommunens personal (avstängning av en chef, kränkningsanmälan mot en 
chef och en tvisteförhandling) som kommunen för närvarande handlägger. 
Socialutskottets ordförande Anders Häggkvist (C) svarar att i ärendet där en 
chef har stängts av pågår fortfarande utredning. Kommunchef Gunnel 
Gyllander svarar att också i ärendet där en chef har anmälts för kränkningar 
pågår ännu utredningen. Ingen närvarande kan kommentera 
tvisteförhandlingen. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 18  

 

 

Övrig fråga, kommunfullmäktige 

Ärende 

Karin Holmin (VH) påpekar att kommunfullmäktiges sammanträde blev 
kortare än normalt och undrar om man innan sammanträdet hade kunnat 
fundera på att ställa in och behandla ärendena vid fullmäktiges sammanträde 
25 april. Kommunledningsutskottet diskuterar sammanträdesplaneringen. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 19  

 

Övrig fråga, uppförandekod för anställda 

Ärende 

Karin Holmin (VH) undrar med anledning av den nyss antagna 
uppförandekoden för kommunfullmäktige om det är aktuellt också med en 
uppförandekod för anställda. Kommunchef Gunnel Gyllander påminner om 
att kommunen redan har en antagen värdegrund som gäller samtliga 
anställda och som omfattar bland annat bemötande och uppförande. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 20  

 

Övrig fråga, underhållsplaner 

Ärende 

Bengt-Arne Persson (L) konstaterar att kommunfullmäktige 2 mars 2023 
beslutade att underhållsplaner för kommunens fastigheter ska upprättas och 
undrar hur det beslutet har verkställts. Kommunchef Gunnel Gyllander 
svarar att verkställigheten har försvårats då underhållsplaner egentligen inte 
är en fråga för Härjegårdar fastighets AB, där annars kompetensen avseende 
fastighetsunderhåll finns. Gyllander menar att då fastighetsavdelningen 
sedan 1 mars är införlivad i kommunens organisation finns bättre 
förutsättningar att ta fram dessa planer. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-03-07 

Klu § 21 Dnr KS 2023/172 

 

Övrig fråga, flytt av kommunledningsutskottets 
sammanträde 28 maj 

Beslut 

Kommunledningsutskottet flyttar sammanträdet 27 mars till 26 mars. 

Ärende 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) förklarar att kommunstyrelsens 
planerade sammanträde 27 mars kommer äga rum samma dag som Härjeåns 
kraft AB har planerat styrelsesammanträde. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) föreslår att 
kommunledningsutskottet flyttar sammanträdet 27 mars till 26 mars. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunledningsutskottet beslutar enligt hans eget 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunsekreterare 
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